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Beste Ufuk en Annelies,  

De maat is vol. 

Bijna een jaar lang hebben we, als bewonersvereniging ’t Zand-zuid, geprobeerd via de koninklijke 
weg van redelijkheid, inspreken en overleg de gemeente en raad te doordringen van het feit dat de 
keuze om al het bus-stads- en streekvervoer door onze woonwijk te laten gaan fout is. 

Vóór december 2018 ging het busvervoer over twee OV-hoofdassen, een aan de westkant van het 
spoor (Onderwijsboulevard) en een aan de oostkant, de toekomstige Oranje Boulevard (Oranje 
Nassaulaan, Julianaplein en Koningsweg).  

In 2017 heeft de gemeente zelf een verzoek gedaan aan Arriva om weg te gaan van de 
Onderwijsboulevard. Daar ligt geen enkel raadsbesluit aan ten grondslag. Het is ook geen idee van het 
huidige college; jullie kunnen dit gewoon terugdraaien zonder gezichtsverlies. 

Pas in 2019 is dit ondersteund met een raadsbesluit om de OV-as op de Onderwijsboulevard te 
schrappen. Een keuze die we helemaal niet begrijpen. Het is verkeerstechnisch een domme keuze om 
al het openbaar vervoer over één as te leiden door een woonwijk. Bij calamiteiten krijg je dan een 
grote ellende.  

En zo geschiedde: 

Er hoeft in Den Haag (boerenprotest) of op de A2 (file) maar een scheet verkeerd te gaan en hier staat 
het (bus-)verkeer meer dan een uur helemaal vast. Ik heb het niet meer over file, maar volledig 
vastlopen. Het busverkeer bijt zichzelf in de staart. Er kan niets meer uit en ook niets meer in op het 

busstation Zie deze video: https://1drv.ms/v/s!ApokrHCYijBximRQk_xmrB9JKGmL?e=v0gpDx 

Uiteindelijk moeten er verkeersregelaars ingezet worden om alles vlot te trekken. 

We zijn het als buurt echt helemaal zat. 

Het Zand, een woonwijk, en de toekomstige Oranje Boulevard worden opgezadeld met al het 
busverkeer. We worden letterlijk ziek van de uitstoot, het geluid en het feit dat we moeite hebben 
met oversteken.  

De weg kan het aan, is jullie devies. De bewoners niet, is ons devies. En nu is ook bewezen dat de weg 
het helemaal niet aan kan als er ook maar iets verkeerd gaat elders in het land. 

Spreidt het busverkeer zoals jullie in jullie notitie duurzame mobiliteit ook bepleiten het autoverkeer 
te spreiden over diverse verkeersassen. Maak de woonwijk ’t Zand weer leefbaar zoals jullie in jullie 
notitie Binnenstadsring zeggen te willen. 

Doe wat jezelf schrijft. 

Laat ons in het Zand ademhalen, letterlijk en figuurlijk. 

Met vriendelijke groet, 
namens bewonersvereniging 't Zand-zuid, 
Marjan te Riele, voorzitter 
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